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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2022/23:212 Rådslutsatser

I rådslutsatserna från senaste Europeiska rådet, som Sverige också signerat, 
finns viktiga delar kring energi. En av punkterna beskriver hur Europeiska rådet 
upprepar vikten av att öka investeringarna i projekt som bland annat rör lagring, 
förnybar energi och energieffektivitet för att fasa ut unionens beroende av 
import av ryska fossila bränslen, skynda på den gröna omställningen och 
säkerställa försörjningstryggheten.

Det är välkommet att Sverige ställt sig bakom dessa ståndpunkter. Än viktigare 
blir hur vi som land kommer att leva upp till dem. Vi ser nämligen nu att just 
investeringarna i förnybar energi minskar. Det byggs mycket i dag på gamla 
tillstånd, men nya tillstånd och nya investeringar är det desto sämre med. 
Eftersom rådslutsatserna handlar om att öka investeringarna går det därför inte 
att hänvisa till befintlig utbyggnad.

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch är därför enkel:

 

Vilka åtgärder kan vi få se från ministern och regeringen för att uppfylla 
rådslutsatserna, och när kommer de?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-22
Besvaras senast
2023-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


